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Ing. Gore: 
Prečo neboli predložené poslancom na pripomienkovanie materiály, ktoré som žiadal pred 3 
mesiacmi pripraviť a to Strategický plán, Koncepcia zamestnanosti v meste, Stratégia riešenia 
rómskej otázky a Koncepcia športu.  
Mgr. Mokáňová: 
Čo sa týka Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta uznesením č. 37/2014 bola 
predlžená platnosť  Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja do 31.12.2015. Tým 
chcem povedať len toľko, že pracuje sa na údajoch, ktoré sú potrebné k vypracovaniu plánu. 
Na zasadnutí sociálnej komisie sme informovali, že pracujeme na Komunitnom pláne 
sociálnych služieb. Sú pripravené zase tie  sociodemografické údaje z ktorých sa vychádza. 
Údaje zisťujeme od poskytovateľov sociálnych služieb, je pripravený dotazník, teda veci, 
ktoré sú potrebné k tomu, aby ten plán mohol byť vypracovaný, bude predložený na 
septembrovom zastupiteľstve. Rovnako Koncepcia športu, takisto padla otázka na zasadnutí 
komisie školstva, kultúry a športu, tam som informovala členov komisie, máme pripravené 
údaje, dá sa povedať od poskytovateľov, to sú základné školy, centra voľného času, športové 
kluby a organizácie. Pokiaľ viem, Koncepcia športu za minulé volebné obdobie sa nestihla 
pripraviť za 4 roky, určite bude pripravená. 
Ing. Gore: 
Ja som mal takú predstavu, že volebný program pre „Trebišov a ľudí v ňom“ uvádza hlavné 
ciele pre volebné obdobie nasledovne: zlepšenie stavu zamestnanosti, vytváranie podmienok 
na tvorbu nových pracovných miest, väčšie finančné a investičná podpora, podpora 
rozvojových možností mesta, osobitná pozornosť v spolupráci so splnomocnencom vlády 
v oblasti riešenia tzv. rómskej otázky. Keď toto sú hlavné ciele, tak som predpokladal, že tieto 
všeobecné hesla mate podrobne rozpracované do nejakých konkrétnych opatrení, do nejakých 
konkrétnych krokov a tieto koncepty poslúžia pri vypracovaní jednotlivých strategických 
koncepčných materiáloch, ktoré som navrhoval a preto som tam určil aj taký čas. Z tohto 
postupu mesta mne vyplýva, vytvoril som si názor o jeho výkonnosti a pripravenosti úradu 
plniť požiadavky poslancov.  
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 22.6.2015 
 
 
 
 


